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Zastupitelé Prahy opět odložili materiál, který měl zajistit zpracování změny územního plánu k lokalitě
železničního nádraží v Bubnech. Materiál bude znovu předložen za měsíc. Návrh už v květnu schválila rada
města, z jednání zastupitelstva byl ale několikrát stažen. Změna územního plánu, kterou plánuje vedení
města nechat zpracovat, by měla najít kompromis mezi jednotlivými zájmy developerů, kteří plánují
výstavbu za desítky miliard korun. Proti projednání materiálu vystoupil na zastupitelstvu starosta Prahy 7
Marek Ječmének (ODS). Žádal zastupitele o odklad kvůli tomu, aby městská část měla čas se vyjádřit k
podkladové studii. Další zastupitelé ODS požadovali, aby město řešilo toto území komplexně z pohledu celé
Prahy. Náměstek primátora Tomáš Hudeček (TOP 09) ale upozorňoval na to, že kvůli odkládání zpracování
změny by se někteří investoři mohli obrátit na soud a požadovat zrušení současné stavební uzávěry. Takový
záměr už dříve avizovala společnost Orco, která v lokalitě vlastní část pozemků. Pokud by soud uzávěru
zrušil, mohlo by se v lokalitě začít stavět. „Jestliže chce investor sejmout stavební uzávěru, ať to udělá,"
uvedl Ječmének. Podle něj by bylo možné stavět jen na části území. „To je nejhorší věc, co jsem tady od
nějakého starosty slyšel. Necháte na třech čtyřech místech někoho něco postavit, znehodnotíte tím území
a zamezíte rozvoji území jako celku," reagoval Hudeček.
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